
 

 

 

Z Á P I S 

z 8. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 9. 10. 2019 
  

Dne 9. 10. 2019 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 

2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 17:15 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc,  Dott. Mag. Radka Murasová, 

Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Mgr. Ing. Jan Vanke, Zdeněk Havel 

  

Omluveni:                 Václav Skuhravý, Ing. Josef Janů   

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:  Jitka Peřina – místopředsedkyně Sportovní unie Karlovarska 

 Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí OKŠT 

 

 

Program jednání 

 

Vzhledem ke skutečnosti, že nový člen komise Ing. Josef Janů se z jednání komise omluvil   

(z důvodu zahraniční pracovní cesty) byl z původního návrhu programu jednání vypuštěn bod 

č. 2 – představení nového člena komise a program byl operativně upraven.  

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Zprávy z provedených návštěv sportovních klubů a sportovních organizací 

4. Diskuze nad systémem rozdělování dotací  

5. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc,  Dott. Mag. Radka Murasová,  

Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Mgr. Ing. Jan Vanke, Zdeněk Havel  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc,  Dott. Mag. Radka Murasová, 

 Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Mgr. Ing. Jan Vanke, Zdeněk Havel  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Zprávy z provedených návštěv sportovních klubů a sportovních organizací 

 

Členové komise postupně referovali o již provedených návštěvách sportovních akcí a 

organizací, kterým byly pro rok 2019 schváleny dotace. 

 

 Jiří Penc: 

 

 Rosnické Millitary – pořadatel JSS Tandem – dvoudenní akce pro licencované jezdce, 

proběhlo 9 soutěží, jichž se účastnilo 43 dvojic 

 

 Zdeněk Havel: 

 

 Eurosportring Witte Cup – pořadatel TJ KSNP Sedlec  

- akce již není v takové kvalitě, jako tomu bylo v začátcích a má mnoho 

pořadatelských nedostatků 

- přesto se akce účastní velký počet dětí, což je dobře 

 

 Viktor Linhart: 

 

 Den záchranářů – areál Rolava – pořadatel Asociace Záchranný kruh 

- výborná akce vhodná pro všechny věkové skupiny obyvatel 

 

 Zdeňka Batíková: 

 

 LK Slovan – vynikající práce s dětmi, podpora z města pro chod klubu nutná 

 Tenisový klub Lokomotiva  

- málo finančních prostředků na velký areál – bylo by vhodné dořešit vlastnictví 

využívaných pozemků 

- vykazují středisko mládeže avšak toto je pouze interní 

 Tenisový klub TC Gejzírpark – výborná práce s dětmi 

 City Triathlon Karlovy Vary 2019 – pořadatel City Triathlon 

- výborná akce a vysoká úroveň 

 SK Liapor – skvělá spolková činnost všech členů, nádherný areál a klub plný dětí a 

mládeže 
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 Radka Murasová: 

 

 RG CUP Karlovy Vary 2019 – pořadatel TopGym  

- akce proběhla v prostorách KV Areny, s.r.o., kde je drahý nájem a návštěvnost akce 

byla malá 

 

 Jitka Peřina: 

 

v jeden den náhodně navštívila několik sportovišť a na všech těchto sportovištích probíhaly 

akce pořádané pro děti: 

 Stadion Start – spousta dětí – tábor pořádaný SC Startem 

 Volejbalový klub K. V. – spousta dětí – volejbalový camp 

 TK TC Gejzírpark – spousta dětí – probíhal zde camp 

 FC Slavia – stadion Drahovice – spousta dětí – mezinárodní utkání 

 

 Jan Vanke: 

 

 akce pořádána Karlovarským sportovním klubem (manželé Kindlovi) – akce vydařená, 

tento sportovní klub se v průběhu roku účastní mnoha mezinárodních závodů, kde 

zdařile propagují město Karlovy Vary; 

 King of City Downhill 2019 – pořadatel Mgr. Martin Soukup 

- akce, na kterou byla schválena podpora ve výši 50.000,- Kč se nekonala, přestože 

proběhla její propagace 

- vzhledem k tomu, že se s pořadatelem nepodařilo spojit telefonicky ani mailem, není 

známa skutečnost, proč se akce nekonala (tajemnice komise doplnila, že pan Soukup 

nereagoval ani na výzvu k podpisu Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční 

dotace, která byla zaslána mailem na konci září 2019) 

 

 

Vzhledem k výše uvedeným skutečnostem doporučuje komise STv radě města převést 

finanční prostředky ve výši 50.000,- Kč, které byly na podporu této akce schváleny na 

jednání RM dne 26. 3. 2019, zpět do rezervy komise STv.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc,  Dott. Mag. Radka Murasová,  

 Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Mgr. Ing. Jan Vanke, Zdeněk Havel  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

4. Diskuze nad systémem rozdělování dotací prostřednictvím bodovacího hodnocení 

 

Dott. Mag. Radka Murasová sdělila, že zpracovala dotazník pro sportovní organizace, tak jak 

přislíbila na minulém jednání komise. Dotazník byl následně zaslán spolu s instrukcemi 

sportovním organizacím.  

Bohužel k tomuto došlo v období prázdnin a vyplněných dotazníků se vrátilo málo. Údaje 

z přijatých dotazníků byly zpracovány do přehledu a tento byl mailem zaslán všem členům 

komise. 
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Dotazník byl znovu rozeslán sportovním organizacím s žádostí o vyplnění. Jakmile bude sběr 

dat dokončen, bude doplněn i přehled dat a aktualizovaný opět bude zaslán členům komise 

mailem. Ze všech dat bude následně vytvořen vzorec pro bodové rozdělování dotací.  

 

Tématem systému rozdělování dotací prostřednictvím bodovacího hodnocení se komise STv 

bude dále zabývat na příštím jednání.  

 

Dott. Mag. Radka Murasová požádala o zajištění projektoru na příští jednání komise. 

 

5. Různé 

 

 Ing. Bc. František Škaryd: 

 

- informoval členy komise o skutečnosti, že odbor KŠT obdržel žádost Spolku 

BASKETBALOVÝ KLUB LOKOMOTIVA KARLOVY VARY o poskytnutí 

investiční dotace ve výši 500.000,- Kč na úhradu nákladů spojených s nákupem nových 

mobilních basketbalových konstrukcí do sportovní haly Jízdárenská 1; 

- na základě jednání vedení města se zástupcem BK Lokomotiva obdržel odbor KŠT 

pokyn připravit materiál pro schválení podpory výše uvedeného projektu ve výši 

500.000,- Kč, přičemž na financování tohoto projektu bude použita rezerva komise 

STv; 

- odbor zmíněný materiál připravil a tento předložil k projednání RM dne 8. 10. 2019 – 

RM snížila výši podpory z částky 500.000,- Kč na částku 400.000,- Kč; 

- konečné rozhodnutí je v kompetenci zastupitelstva města, které bude schvalovat 

finanční podporu projektu na svém jednání dne 22. 10. 2019.  

 

 Jitka Peřina: 

 

- informovala o skutečnosti, že MŠMT poskytuje investiční dotace na obnovu 

sportovišť, zároveň sdělila, že Karlovarský kraj nevyužívá těchto podpor. 

 

 Viktor Linhart: 

 

- sdělil, že Pracovní skupina pro sport se touto problematikou zabývala a vytyčila 3 

prioritní sportoviště, na která by se měla zpracovat projektová dokumentace do fáze 

stavebního povolení tak, aby mohlo být žádáno o investiční dotace z MŠMT – 

konkrétně se jedná o sportoviště: 

 Fotbalový a sportovní areál Slavia – Drahovice 

 Atletický stadion (dříve AC Start) – Tuhnice  

 Areál SKP Hvězda – Tuhnice;   

- i přes opakovaná upozornění však nebyly zástupci sportovních organizací zpracovány 

projekty a tudíž nebylo možné požádat o poskytnutí podpory; 

 v návaznosti na výše uvedené sdělení pana Linharta, pan  Jan Vanke dodal, že 

při vypracování Strategického dokumentu pro sport, který byl přijat v  roce 

2018, byly předloženy celkem 4 studie (nákresy), od 4 subjektů (Fotbalový a 

sportovní areál Slavia – Drahovice, Atletický stadion (dříve AC Start) – 

Tuhnice, Areál SKP Hvězda – Tuhnice; Areál SK Liapor Witte Karlovy Vary, 

z.s. - Doubí), které byly vybrány jako prioritní osy města. Studie měly sloužit 

jako podkladový materiál pro zhotovení jednotlivých projektů a následné 

zahájení čerpání dotací z MŠMT. 
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- dále sdělil, že pracovní skupina se zabývala také pasportizací sportovišť na území 

města Karlovy Vary; 

- vzhledem k tomu, že Sportovní unie Karlovarska (dále jen „SUK“) se pasportizací 

sportovišť zabývá a jedná se o místní organizaci, která má znalost o sportovištích ve 

městě, bylo by vhodné využít služeb SUKu a objednat si zpracování pasportizace 

sportovišť u této organizace; 

- kompletní zpracování pasportizace sportovišť by stálo 120.000,- Kč; 

- vzhledem k výše uvedenému bude zpracování pasportizace sportovišť zadáno 

Sportovní unii Karlovarska.  

 

Komise STv doporučuje radě města, že v případě, že nebudou nalezeny finanční prostředky 

na úhradu 120.000,- Kč pro Sportovní unii Karlovarska za zpracování pasportizace 

sportovišť použít na úhradu těchto nákladů finanční prostředky z rezervy komise STv.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc,  Dott. Mag. Radka Murasová,  

 Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Mgr. Ing. Jan Vanke, Zdeněk Havel  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 13. 11. 2019 v zasedací místnosti v 5. patře, 

Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21. 

 

 

 

 

 

Dne: 11. 10. 2019 

Zapsala: Gabriela Hazuchová                       __________________

        

            

                                                                                   __________________ 

 

                                                             Mgr. Viktor Linhart

                     předseda komise 

 

 


